
此为证书 CN22/00003 180 译本 

下述组织 

江苏长电科技股份有限公司 
长电科技（滁州）有限公司 
长电科技（宿迁）有限公司 
星科金朋半导体（江阴）有限公司 

江阴长电先进封装有限公司 

的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围覆盖 
业务连续性管理体系搜盖江阴、滁州、宿迁厂区： 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试； 
半导体芯片凸块封装及3D封装测试。 

该证书的有效期自 2022年 09月 13日至 2025年 09月 12日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 1. 初始注册日期 2022年 09月13日 

在此范围内出具了多张证书，主证书编号为（N22/0O0O3 180 
在其它场所实施的认证活动在后续页而上列出 

决陷矛L 闷风了乙 

签署 
Jonathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, 以 
t +44(0151 350-6666 一 wsw. sgs. corn 

0005 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于共商业用途・ 客户可自行打印，视同剧本．木文件根据 Terms and Conditions I 异蟠少通．回 
SGS 'I'认Ii'：服务通用条款的要求颁发・ 提请注惫其中己包含的贵任范围，赔偿和司法管辖事项・ 本文件受 SGS版权保护，任何 狱，.J系毛 
未经授权的对此文件的内容或外观的变更．伪造或篡改皆属非法． 告几：式‘后三 
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此为证书 CN22/00003 180 译本，续 

Iso 22301:2019 

版本号 1 

场所 

江苏长电科技股份有限公司 

中国江苏省江阴市滨江中路 275号 

业务连续性管理体系授盖江阴、滁州、宿迁厂区： 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试： 

半导体芯片凸块封装及 3D封装测试。 

江苏长电科技股份有限公司 

中国江苏省江阴市橙江镇长山路 78 号 D3 楼 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试． 

江苏长电科技股份有限公司 

中国江苏省江阴市滨江中路 275号 D3- 1 楼 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

长电科技（滁州）有限公司 

中国安徽省滁州市世纪大道 999 号 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

长电科技（宿迁）有限公司 
中国江苏省宿迁市苏宿工业园区普陀山大道 5号 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

- 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户川于共商业川途．客户可自行打印，视同副本。本文件根据 Terms and Conditions} 

scs 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注愈其中己包含的责任范围，防偿和司法管拙事项．本文件受 SGS 版权保护，任何

未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或墓改皆属非法． 
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此为证书（二N22/O0003 180 译本，续 

ISO 22301:2019 

星科金朋半导体（江阴）有限公司 
中国江苏省江阴市澄江镇长山路 78 号 Jscc-1楼 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试． 

江阴长电先进封装有限公司 
中国江苏省江阴市澄江镇长山路 78 号 JCAP B2&B2B楼 

半导体芯片凸块封装及 3D封装测试。 

江阴长电先进封装有限公司 
中国江苏省江阴市滨江中路 275号 JCAP Bi楼 

半导体芯片凸块封装及 3D封装测试． 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印．视同副本．木文件根据 Terms and Conditions 黔轰鱼里 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发・ 提谓注愈其中己包含的责任范围，赔偿和司法管稍事项・ 本文件受 SGS版权保护，任何 动说盈
未经授权的对此文件的内容或外观的变更・ 伪造或篡改皆属非法・ 
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Certificate 0N22/00003 180 

The management system of 

JCET Group Co., Ltd. 
JCET Semiconductor (Chuzhou) Co., Ltd. 
JCET Semiconductor (Suqian) Co., Ltd. 
STATS ChipPAC Semiconductor (Jiangyin) Co., Ltd. 
JCET Advanced Packaging Co., Ltd. 
No.275：日呵ang Middle Road, Jiang功nci尔 Jiangsu Province, P.R.China 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 22301 :2019 
For the following activities 
The business continu勺management system covers口ants in Jiang功n, Chuzhou, Su娜an: 
Package des匆n and assemb扮 and testing of semiconductor devices; 
Wafer Bum幼ng and Wafer Level Chip Scale Packages/3D packages with Probing. 

This certificate is valid fran, 13 S印teniber 2022 until 12 September 2025 and remans valid su均ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue 1. Certified since 13 September 2022 
Multi阎e certificates have been issued for this scope, the main certificate is numbered CN22100003180 
Certified activities 阳而mied勿additional sites are listed on subsequent pages. 

少～凡，‘ 闷人丫 

Authoiised by 
Jonathan Hall 
Global I-lead - Certification Services 

SGS Uniled Kingdom L目 
Rossmore Business Park. Ellesmere Port Cheshe, Cl书53EN.UK 
t444(0)151 350-6666 - www,sgs.com  

M六NA'LM曰月 
svs丫〔Ms 
瀚 

Th' docurT 、t' ai au.en七 ecton七 certificate 扮Clenf busmess卿：伪ses use on扮.Printedverscnof晚 eec.on,c certi允ateae perrnittedaidwll比considered es a copy 
Th' d 双jnent匕 esued钾扣Cona呷sutect匕 SOS General coitbns of certification services available on Teme aol Ccnctitions I SGS.Atten自n' drn la t-e tmdeten of 
Iidedt in errisi1址 a.n aid jitdtional daises contained相rei. Thai奴rime川污 copyright pmtecd and any以、砚 jtIioized aI・ra自’'forgery or伯lafication"the content or 
appeaance of山‘由ojme川‘ un睐ful. 
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Certificate 0N22/00003180, continued 

ISO 22301:2019 

Issue 1 

Sites 

JCET Group Co., Ltd. 
No.275, B画ang Middle Road, Jiang功n City, Jiangsu Province, P.R.China 

The business continui钾management system covers口ants in Jiang功n, Chuzhou, Su中an: 
Package design and assembly and testing of semiconductor devices; 
Wafer Bum动ng and Wafer Level Ch币Scale Packages / 3D packages with Probing. 

JCET Group Co., Ltd. 
Building D3, No.78, Changshan Road, Chen勿iang Town, Jiang功nC晾 Jiangsu Province, P.R.China 

Package des咱n and assemb扮 and testing of semiconductor devices. 

JCET Group Co., Ltd. 
Building D3-1, No.275, Binjiang Middle Road, Jiangyin City, Jiangsu Province, P.R.China 

Package des心n and assemb扮 and testing of semiconductor devices. 

JCET Semiconductor (Chuzhou) Co., Ltd. 
No.999, Sh小 Road, Chuzhou C晾Anhui Province, P.R.China 

Package design and assembly and testing 时 semiconductor devices. 

JCET Semiconductor (Suqian) Co., Ltd. 
No.5, Putuoshan Road, Susu lndustnal Park, Suqian C勺，Jiangsu Province,P.R.China 

Package design and assemb扮 and testing of semiconductor devices. 

SGS. 咖， 

ThG djnnt 6 aul跟 cVonc ce架跳 Clint' busliess purposes use only. Pnn长d vesen of tie eecon cerlifate ae permttd and wil be considered an a copy.Th6 dnienl sued by tie Company sutect SGS General condibns otcerdoabon 5erv6e5 avaIate on Temm aid C I SGS. Aliennon is &is*n the mn of 
li由i帐 l doena、fcalidn and jur1sdbb30a1 daises contsined therem. This奴umentiscopyl动t protec划and any unautho血edalterat如r, te 学绍 yorfalaifisabon of the contentoi 
appearance川小is document is unlawful. 
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Certificate CN22100003 180, continued 

ISO 22301:2019 

S丁A下S Ch币PAC Semiconductor (Jiang骊n)Co., Ltd. 
Building JSCC-1, No.78, Changshan Road, Chen勿lang Town, Jiangyin C晾 Jiangsu Province, P.R.China 

Package design and assembly and testing of semiconductor devices. 

JCET Advanced Packaging Co., Ltd 
Building JCAP B2&B2B, No.78, Changshan Road, Chen吻iang Town, Jiang厂nC勺，Jiangsu Province, P.R.China 

Wafer Bum口ng and Wafer Level Ch币Scale Packages I 3D packages with Probing 

JCETAdvanced Packaging Co., Ltd. 
日uilding JCAP日”，No.275．日泊”ang Middle Road, Jiang功nC勺．Jiangsu 尸rovince, P.R.China 

Wafer Bum口ng and Wafer Level Chip Scale Packages I 3D packages with Probing 

魏 
Th' docusani' ai aut*n允 docPon亡 ce丙允a怕扮CInr busmess ourixses use onf Pnn色d verson of. ie eIecb0nc cerbfate are oermitd and wtl比consdered书 a coDy 
Insoocunnteesu印0丫’犯‘J0n脚1丫SU卿t U 孩J勺‘ enersiL沪“习‘加ns oi仍rii口’on servces ava叼湘伪i Iemm a'n 八翻1加na Orawn匕 lie m'occn ot 

ll幽琢 lr吻nmdoa仍n and叫 rnd以Unal dauses contned Ilerem. This奴ument s copnqtt pretec犯d and any unauthorized althratrei. forgeiy or fatsifcabon of the con匕nt or 
appearancu of眺document is unlawful. 
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Certificate CN22/00003180.O1 

JCET Group Co., Ltd. 

No.275, B时ang Middle Road, Jiang功n City, Jiangsu Province, P.R.China 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main certificate CN22/00003180 as 
meeting the requirements of 

ISO 22301:2019 

For the following activities 
The business continu心management system covers口ants in Jiang骊n, Chuzhou, Suqian 
Package des心n and assemb坟 and testing of semiconductor devices; 
Wafer Bumping and Wafer Level Ch币Scale Packages/3D packages with Probing. 

. This certificate is valid from  13 September  2022  until 12 September  2025  and  remains valid  subject to satisfactor
y 
 surveillance audits 

. suei
. r一～ ~  -r一～ ~ . . , .' . ， 一 ． , ，甲 

卜penas on me vaiaiiy x me man ceruncaje 
． 州ixiseu -  jofl8uldflMal

~ - - 

—— (ii由81 He创 ・‘巾0caXn Sery" 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Pat, Elfesmere Port. Chesl*e, C1165 3EN. UK 
t+44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

UKAS 
M人，A'LM〔N 百 

5Ys住Ms 

oces 

Th6 do。jnwnt' a, auOen七 ecNorc cesbilcate be Ciienr busiees：洲 J邝幻‘ es use only. Pr,,ted season of the elecbouc certifcate are pern,itbd end wit be censdered as a ce)y 回’ 
u1se document issued by the Corrany Out和ci b SOS General Conditions of certifoation servces avalabfeon Tem' aid Con（五 3ns I SOS. Atbnfon S drawn b ti祀 imi・ben 01 
liabi吻‘价虎nehcaten aid jurisdisdonei clauses conlairad therein, This document is copy闪hI pmtecbd and any unauthorized allaraten, fogeiy orfaisifoation of die conlant or 
appearance of thlc document is unlawful. 回 
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此为证书（:N22/0O003 180. 01 译本 

江苏长电科技股份有限公司 
玉《珍－ 

中国江苏省江阴市滨江中路 275号 

依据主证书 CN22/00003180 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围覆盖 

业务连续性管理体系覆盖江阴、滁州、宿迁厂区： 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试； 

半导体芯片凸块封装及 3D封装测试． 

该证书的有效期自 2022年 09月 1S日至 2025年 09月 12日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 1. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

签署 
Jonathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park,E llesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, 以 
t +44(0151 350-6666 一 www. sgs. coin 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印．视同副本．本文件根据 Terms and Conditions I 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注意其中已包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS版权保护，任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更．伪造或篡改皆属非法。 
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此为证书 CN22/00003 180. 02 译本 

江苏长电科技股份有限公司 

中国江苏省江阴市澄江镇长山路 78 号 D3 楼 

依据主证书 CN22角0003180 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围覆盖 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

该证书的有效期自 2022年 09月 13日至 2025年 09月 12日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 1. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

LL&。 M 风不( 

签署 
扣nat抽n Hall 
Global Head~ 
Certification Services 

SGS United Kingdorn Ltd 
Rossrnore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t +44 (0)151 350-6666 一．畜w. sgs. corn 

瀚 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于共商业用途。客户可自行打印，视同剐木・ 本文件根据 Terms and Conditions I 粤龚蓦粤 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发・ 提请注惫其中己包含的资任范围，赔偿和司法管辖事项。本文件受 SOS版权保护，任何 崇息豁爹 
未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法・ l氢合泛；满 

第 1 页共 1 页 



Certificate CN221000031 80.02 

JCET Group Co., Ltd. 

Building D3, No.78, Changshan Road, Chengiang Town, Jiangyin City, Jiangsu Province, P.R.China 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main certificate CN22/00003180 as 
meeting the requirements of 

Iso 22301 :2019 
For the 仍 lowing activities 
Package des咱n and assemb扮 and testing of semiconductor devices. 

This certificate is valid from 13 Septet油“2022 untfl 12 September 2025 and remains vandsu切ect to satisfaCtory surveillance audi污. 

Issue 1. 
The vidI扮 of this certificate depends on the v目id勺 c4 the man certificate. 

Au小onsedb丫 
Jonathan Hall 

0比at Head - Cerbtcation Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmo才e Business Park, Ellesmere Po代 Cheshire, CH65 3EN, UK 

44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

Th污 docjment is an authenfc eloctonc ractifcate ioxCionr busmess purposes use onty. Ffmted version of the erectonic carlifoate am pecriollod and we becanskieced as a。 py 奥乌拔奥 
TIus aoclJnwnt esued by Ste COfl'9any sutect匕 SOS General conth000s OlcerOfouhon servioes available on Temm a创 Conditionsl SOS. Atlonlion is drawn b the Imitation of 宾三落；‘斌釜 
li曲i吻．utdenhiilication and juriod七boner clauses conlalned therein. Tins document is copynght protected and any unauthonzed alteration, forgery or labilicahon of the contentor 艇’军姿逛J 
ap 沦留ancaotats由content io unlawful. 回沙老二珊 

P叩el月 

0005 

) 



此为证书 CN22/00003180. 03 译本 

江苏长电科技股份有限公司 

 

sct 

 

中国江苏省江阴市滨江中路 275 号 D3-1楼 

依据主证书 CN22/00003 180 中规定的管理体系己经过审核， 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围覆盖 
半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试． 

并被证明符合下述要求 

该证书的有效期自 2022年 09月 13日至 2025年 09月 12日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 1. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

iJL -4. 

签署 
Jonathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, C1165 3阴，UK 
t +44（伪 151 350-6666~www. SgS. corn 

咖5 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于共商业川途。客厂’可自行打印，视同副本．本文件根招 Tesms and Condition川 
SGS 中认证服务通用条款的要求顽发。提请注愈其中己包含的贵任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS版权保护，任何

未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造成篡改皆属非法． 
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Certificate 0N22/00003180.03 

JCET Group Co., Ltd. 

Building D3-1, No.275, B画iang Middle Road, Jiang功n City, Jiangsu Province, P.R.China 

Has been assessed under the management system of the certified organisaUon defined in the main certificate CN22/00003180 as 
meeting the requirements of 

ISO 22301:2019 

For the following activities 
Package des咱n and assemb呼 and testing of semiconductor devices. 

This certificate is valid from 13 September 2022 until 12 September 2025 and remains valid su切ect to satisfactory surveillance audits 

Issue 1. 
The validi扮 of this certificate depends on the validity of the main certificate 

J匕 JL M. 

Authonsedby 
Jona小an日at 
以比al Head - Cer 口tion Serv,ces 

SOS United Kingdom L" 
Rossmore Business Park,日lesmere PC成Cheshire, CH65 3EN, UK 
t+44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com  

姗 

Thrs docurTwnt n an aufwn eioconi cerbfca
Tine docunwnt is issued by the Company subec
liabltty, iidenvrdoatbn and iurladcbOn clauses
appeaaoce of thic doojnmrrt b unlawicl.  

te Ice Cleifl biisness pvrposes use onty.。 P黑 version of the汽Wonic c 盆蹂  mtted and wI be considered an a copy.b SGS General Condsions of cerifcahon services available on Ternm aid Corxthtens I SOS. Atlantizn ic drawn ta the hmitatmn of 
contained therein, TIcs document Ic copyr为ht proteclad and any unauthorized alterallan, forgery or fabifcation of the content o 
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此为证书 CN22/00003 180. 04 译本 

长电科技（滁州）有限公司 

中国安徽省滁州市世纪大道 999 号 

依据主证书 CN22/00003 180 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围覆盖 
半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

该证书的有效期自 2022 年 09 月 13日至 2025 年 09 月 12日并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 1. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

LiL u.风不( 

签署 
Jonathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t +44 (0)151 350-6666 一 ・ww. sgs. corn 

魏 U KAS 
M八 '1A0〔M曰．了 

S丫s’仁’，'5 

0005 

    

本文件延宾实的电子版证书．仅供客户川于共商业川途．客户可自行打印，视同蒯本．本文件根据 TenDs and Conditions I 

SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注愈其中己包含的贵任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS 版权保护，任何

未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改竹属 II三法． 
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This certificate is valid from 13 S印tember 加发 until 12 September 2025 and remains valid su均ect to satisftory survaillance audit. 

Issue 1. 
The validi扮 of this certificate depends on the valid心 of the main certificate 

i 

AuUicesed by 
Jta小an Hall 
侧由alHead - Certification Services 

SGS Uni地d Kingdom L目 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, uK 
t444(0)151 350-6666 - 侧侧 w.sgs.com  

瀚 

Certificate 0N22100003180.04 。 。 玉《喇－ 
J(L I 勺 emiconauctor' flUZflOU)' O., LW. 

No.999, Shiji Road, Chuzhou0扮，Anhui Province, P.R.China 

I-las been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main certificate CN22/00003 180 as 
meeting the requirements of 

Iso 22301 :2019 
For the following activities 
Package design and assembly and testing of semiconductor devices. 

Th document is an authenc ebconc ce震te br CInt' buaness purses use only.。「 irted veruon of the eIeconic certifcate a permitd aid wil be cansidered an a capy.This docunant ssued by the Conany sutect SGS Generat Conthhons otcurhtication serves avaiIabe on Temm aid Condtjons I SGS. Atntion is drawn the tmitation of 
!！曲酶．ndenmi5aten aid ittisdotion国 c'uses contarted therei. This xtanent is copyright‘加 otecFd arid any unaithedsed attafatbn. fOrgery or tatsifcation of the contant or 
appeaar of小‘由currant h unlawful 
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Certificate CN22/00003180.05 

JCET Semiconductor (Suqian) Co1, Ltd. 

No.5, Putuoshan Road, Susu Industrial Pa氏 SuqianC勺．Jiangsu Province,P.R.China 

Has been assessed under the management system of the certified o心anisation defined in the main certificate CN22/00003180 as 
meeting the requirements of 

ISO 22301 :2019 
For 小e 仍Lowing activities 
Pack姆e design and assembly and testing of semiconductor devices. 

This certificate is valid from 13 September 2022 until 12 September 2025 and remains valid su切ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue 1. 
The validi钾 of this certificate depends on the validi钾 of the main certificate. 

眺诚 M. 

Authonsed by 
Jonathan日all 
Global Read - Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park,日lesmere Port, Cheshire, CR65 3EN, UK 
1+44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com  

  

SGS  5005 

丁his奴ument is an authentic吹cttonic certificate扮Clent business pwposes use on扮．Pnnted version"the eiecttonic cml血・岭 me pematted and wl be considered as a copy 
This document is issued勿 the Company subtect to SGS General Conditions 01 certifIcation services available on 了・nser and Conditions I SGS. Attention is diawl to the hrntiation of 
liability, indernnibuatiou and junsdictionalclausescontained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the contentor 
appemance of 小is document is unlawful. 

户age 钊’ 



此为证书 CN22/00003180. 05 译本 

长电科技（宿迁）有限公司 

中国江苏省宿迁市苏宿工业园区普陀山大道 5号 

依据主证书 CN22/00003 180 中规定的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围筱盖 
半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

该证书的有效期自 2022年 09月 13日至 2025年 09月 12日 并须经过符合要求的监杆审核保持有效 

版本号 1. 

此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

签署 
加nathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, C1165 3EN, UK 
t +44 (0)151 350-6666~wv. sgs. corn 

SGS  姗 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副木．本文件报据 Terms and Conditions! 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注愈其中己包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS 版权保扩’，任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更．伪造或篡改皆属非法． 
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Certificate CN22/00003 180.06 

STATS ChipPAC Semiconductor 
(Jiangyin) Co., Ltd. 
日uildlng JSCC几 No.78, Changshan Road, Chengjiang 下（ wn, Jiang功nC吟．招igsu Province, 户只．China 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main certificate CN22100003 180 as 
meeting the requirements of 

ISO 22301:2019 
For the 他 Ilowing activities 
Package design and assemb珍 and testing of semiconductor devices. 

i 

This certificate is valid from 13 September 2022 until 12 September 2025 and remains valid su切ed to satisfactoty surveillance audits. 

Issue 1. 
The vali卿of this certificate depends on the valid勺of the man certificate 

JcJL 

Authoflsed by 
Jonathan I勺． 
Global I-lead - Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port Cheshre, CR65 3E从 UK 

t+44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

0005 

Thb document' an autren允 eiscn0nccernlisate 幻了 clenr busriess pwposes use only. Prnted version of Ore eleconrc oertrfia1e me pennined and w5 be considered an a copy 
This document is bSued by加Company sutect ta SGS General Conditions of cerlilti:abon semices available on Ternsi a-rd Con6trons I SGS. Attantisn s draanr te the tmitaticn of 
liabitity, isdemniticaticn and iurisdistonsi clauses contained thersin. This document iscopyr习ht protecled and any unauthoroed altaratbo, forgery or fataticafton of the contant or 
a阴lea-anon of this document is unboful. 
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该证书的有效期自 2022年 09 月 13日 

版本号 1. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

2022年 09 月 13日 至 2025年 09 月 12日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

此为证书 CN22/00003180. 06 译本 

星科金朋半导体（江阴）有限公司 

中国江苏省江阴市澄江镇长山路 78 号 Jscc-1 楼 

依据主证书 CN22/00003180 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围覆盖 

半导体元件封装的设计及半导体元件的封装和测试。 

J匕r。几《 '-.4. 

签署 
Jonathan Hall 
G1比alHead- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, 川65 3EN, 以 
t 十44 (0)151 350-6666 一，乍w. sgs. corn 

SQOS 

本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于共商业用途．客户可自行打印．视同副木。木文件根据 Teras and Conditions I 
SOS 中认证服务通用条款的要求顽发．提请注惫其中己包含的贵任范围．赔偿和司法管辖事项．本文件受 SOS版权保护，任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改”属非法， 
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) 

此为证书（二N22/00003 180. 07 译本 

江阴长电先进封装有限公司 

中国江苏省江阴市澄江镇长山路78号JCAP 82&B2B 楼 

依据主证书 CN22/00003180 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围覆盖 
半导体芯片凸块封装及 3D封装测试。 

该证书的有效期自 2022年 09 月13日至 2025年 09月12日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 1. 

此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

决．凡。 M. 

签署 
如nathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesniere Port, Cheshire, CH65 3EN. UK 
t +44 (0)151 350-6666 - wew. sgs. corn 

000s 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副木。木文件根据 Terms and Conditions} 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注总其中已包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项。本文件受 SGS版权保护，任何

未经授权的对此文件的内容或外观的变更．伪造或篡改皆属非法． 
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Authonsed勿 
Jonathan Hall 
以比al Head - CerUfication Sen虎“ 

SGS United Kingdom L目 
Rossmore Business Pa比．EQesmere Port Cheshife, CH6S 3EN, UK 
t+44(0)151 350-6666 - www.sgs.com  

0005 

Certif
尤

i
尤

c
尤

a
尤

t
尤

e
尤曰 

0
尤曰
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尤曰
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尤曰
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尤曰
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尤曰划

0
尤曰划

0
尤曰划v0尤曰划v0尤曰划va3尤曰划va1尤曰划van8尤曰划van0尤曰划van.尤曰划van0尤曰划van"7JCET Advanced Packaging Co., Ltd

玉《球 

Building JCA户日2＆日2日，No.78, Changshan Road, Chengjiang 下own, Jiang功n0妙：Jiangsu Province, P.R.China 

Ras been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main certificate CN22/00003 180 as 
meeting the requirements of 

ISO 22301 :2019 
For the 伯 lowing activities 
Wafer Bum口ng and Wafer Level Ch币Scale Packages/3D packages with Probing 

This document' en autwn七 elactonrs ceflificate tIc c nr busriess putposes use on扮．Plated version of tie afec加‘讹 xbflaala ae permitlada司we比considered留 a copy 
ThG d iment si sisued by tie Conany sutect b SOS General Corddioris of cerfitIabon seremes a.aila脚on Temis end Concbtons ISGS. Atlanbn si drawn b相 itnila协n of 
lii卿, rtden-nifcatbn aid lurisd,onsi clauses conlained there沉The奴ument si copyrht prateclad and any unaithorteed alterallan, brgeiy or fabfcabon of the content or 
appearance of thsi由cument si unlawful. 

Page 1门 

This certificate is valid from 13 September 2022 until 12 September 2025 and rem舀ns valid su均ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue" 
The v目idi钾of this certificate depen出 on the vatid勺of the man certificate. 

JJL u. 风‘( 



此为证书 CN22/00003 180. 08 译本 

江阴长电先进封装有限公司 

中国江苏省江阴市滨江中路 275 号 JCAP Bi 楼 

依据主证书 CN22/00003 180 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 22301:2019 
所涉及的活动范围攫盖 
半导体芯片凸块封装及 3D封装测试。 

1 

．一  ～ 
． 签署 
. Jonathan Hall 
—— Global Head 一 

Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park, Ellesmero Port, Cheshire, CH65 3EN, 切‘ 
t +44 (0)151 350-6666 一 www. sgs. corn 

000$ 

本文件是真实的电子版证书：仅供客户用于共商业川途．客户：叮自行打印，视同刚本．木文件根据 Terms and Condition引 
SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提请注愈其中己包含的贵任范围，赔偿和司法管轶小项。本文件受SGS 版权保护．任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改竹属非法． 

第 l 页共 1 页 
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Certificate  0N22!
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0

划v0划v0划va
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0

划van .划van

0

划van"

8

JCET Advanced Packaging Co.,  Ltd. 

日uilding JCAP日’．No.275．日问lang Middle Road, Jiangyin Ci钾．Jiangsu 户rovince, 户.ftChina 

Has been assessed under the management systemdthe certified organisation defined in the main certificate CN22/00003180 as 
meeting the requirements of 

ISO 22301:2019 
For the following activities 
Wafer Bum如ng and Wa俪Level Ch巾Scale Packages/3D packages with Probing. 

This certificate is valid from 13 September 2022 until 12 September 2025 and remalns valid su均ect to satisfactory surveillance audits. 

Issue 1. 
The validity of this certificate depends on the valid心 of the man cerbficate. 

JJL P. 

Authonsedby 
J以1a巾a'1Hali 
引由al Head - Certiitcation Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park. Ellesmere Port, Cheshire. CH65 3E从 UK 
t444(0)151 350-6666 - 洲w w.sgs.cern 

娜 

Th' document' an authen6 elacionc certifcate ix Cten busness purposes use only. Pyjited version of the decyon五c certifoate ae pemlitlad and wil比considered as a copy 
lIve docurrent la issued by Use Company sutect ta 5(35 General Condrtions of cersfcat'on servees auailable on Terrr a-ui Coocitans I SGS. Arention b drawn ta the imitation of 
liability, tirdermilteatlan and jurisdislonsi clauses contained therein. This document is copyright pmteclad and any unauthorized altarahon, forgery or伯isrfcation of the content or 
appearance of巾‘（幻cument sun泊wful 
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